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Datum 5 mei 2015 – van 20.00u tot 20.45 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 3 maart 2015. 

 

Verslag werd goedgekeurd. 

 

2. Goedkeuring verslag 31 maart 2015. 

 

Verslag werd goedgekeurd. 

 

3. Masterplan Kinderopvang. (toelichting door M. Lammar, coördinator-diensthoofd 

Kinderopvang en Opvoedingsondersteuning) 

 

De voorzitter geeft het woord aan Marc Lammar.  

(De presentatie is in de bijlage toegevoegd) 

 

In de loop van de presentatie worden vragen gesteld ter verduidelijking. 

 

In verband met het overzicht bijkomende plaatsen in 2013 en 2014: 

Mevrouw Tine Van den Brande: Wat betrof de gedwongen sluiting van het kdv Sterrenkind? 

 Antwoord Marc Lammar: Het kinderdagverblijf was op dat ogenblik (2013) niet in 

overeenstemming met de verkavelingsvergunning en heeft zich daarna (2014) in regel 

gesteld.  

 

In verband met het overzicht bijkomende plaatsen in 2015 – jan tot 30 april: 

Mevrouw Tine Van den Brande: Slechts 10 plaatsen gerealiseerd? Waarom is hier een 

terugval? 

 Antwoord Marc Lammar: Er zijn nog maar 4 maand voorbij, later in de presentatie komt 

nog een overzicht van potentiele uitbreidingen in 2015. 

 

In verband met het overzicht %  opvangplaatsen per wijk en dorp. 

 De heer Loic Verstraeten meldt in het kader van het lage % voor de wijk Nekkerspoel, 

dat er een initiatief gepland is in het stadion van KVM. 

 

In verband met het overzicht van mogelijke realisaties door zelfstandige initiatiefnemers: 

De heer Loic Verstraeten: PGB Peeters is toch een aannemer. Doet die enkel de realisatie of 

ook de uitbating van het kinderdagverblijf? 

 Antwoord Marc Lammar: Dat is nog niet duidelijk, momenteel is het schildersbedrijf op 

zoek naar een zinvolle invulling van de m² in de bedrijfsruimte. Kinderopvang is daar 

een piste in. 



In verband met het overzicht van mogelijke realisaties door zelfstandige initiatiefnemers: 

Mevrouw Fabienne Blavier: Is een kinderdagverblijf voor 100 plaatsen wel realistisch? 

 Antwoord Marc Lammar: Dit is informatie die we van de mogelijke uitbaatster hebben 

gekregen. We kennen deze mevrouw en zij is geloofwaardig. 

 

 

Na het einde van de presentatie, volgen nog enkele vragen van de heer Johan De 

Vleeshouwer: 

 

- 68% van de opvangplaatsen in de stad zijn IKG. Is daar een ambitie over geformuleerd door 

de Vlaamse overheid of het stadsbestuur. 

 Antwoord Marc Lammar: Niet door de stad, we zijn immers afhankelijk van de 

programmatie die K&G hiervoor opmaakt. Het aantal uitbreidingsplaatsen is afhankelijk 

van de Vlaamse begroting. Aan de hand van een aantal indicatoren worden de plaatsen 

verdeeld, na eventuele voorafname voor Brussel, Antwerpen en Gent. Dan komt er een 

verdeling per provincie. De uiteindelijke ambitie van de overheid is dat alle plaatsen 

IKG zouden worden. 

 Gert Eeraerts merkt op dat er de laatste jaren een grote gap is tussen de ambitie die 

Vlaanderen formuleert en de plaatsen die slechts mondjesmaat bijkomen. 

 

- Hoever staan we in vergelijking met andere steden qua % IKG plaatsen? Doen we het hier 

goed of zijn we schaars bedeeld? 

 Antwoord Marc Lammar: In de toekenningsronde 2014 stonden we bovenaan binnen de 

provincie. Cijfers van de verhoudingen in andere steden heb ik niet.  

 

- Is er een ambitie van de stad om eigen kinderdagverblijven uit te breiden? 

 Antwoord Gert Eeraerts: Het bestuur erkent in het masterplan dat er ingezet moet 

worden op drie pistes: in eigen beheer, door middenveldorganisaties en via private 

actoren. Voor de eerste peiler werken we nu aan het behoud van de plaatsen die we 

hebben en een uitbreiding van het kinderdagverblijf Klein Begijnhof. Een nieuw 

kinderdagverblijf in eigen beheer zit voorlopig niet in het strategisch meerjarenplan. 

 

- Voorheen was er sprake van het Pidpa-gebouw? Zijn daar geen plannen mee? 

 Antwoord Marc Lammar: Pidpa blijft een mogelijkheid, maar er moet ook gekeken 

worden naar wat andere actoren in de wijk doen. 

 Gert Eeraerts vult aan: Pidpa is conreet onderzocht, maar zeer duur bevonden. We 

hebben geoordeeld dat er nu andere prioritaire pistes zijn om verder uit te werken, 

waar de verhouding middelen-opbrengst gunstiger zijn. 

 

- In de schoot van Oprit W werd de studie coöperatieve kinderopvang gemaakt. Wordt daar 

nog iets mee gedaan? 

 Antwoord Marc Lammar: We nemen deze studie mee in het Europees project waaraan 

we werken. 

 Gert Eeraerts vult aan: Zo proberen we ons dossier ook te versterken. Europa heeft via 

ESF al geïnvesteerd in de studie. Nu nemen we dit mee als basis van een vervolgproject 

waarin we het effectief kunnen realiseren en alles wat we in de studie geleerd 

hebben,concreet te valoriseren. 

 

 

De voorzitter bedankt Marc Lammar en sluit de vergadering. 

 

 

 Verslaggever:  


